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Zápis č. 21 

z jednání Komise pro mládež a sport 

Rady Olomouckého kraje 

ze dne 29. 11. 2022 

 

Přítomni: Nepřítomni: 

Šrejma Robert, PharmDr.  

Jüttner Jan Omluveni: 

Vojtek Radek Vrána Petr, Ing. 

Odstrčilík Josef Tavlaridis Daniel 

Matyášek Aleš, Ing., Mgr. Šmakal Martin 

Axmann Zdeněk, Ing. Oulehla Miloslav 

Dopita Pavel, Ing., LL.M., MBA Bruštík Pavel 

Bílý Ladislav, Mgr. 

Frantík Michal 

Přerovský Martin, Mgr., Bc.  

Šavrňák Lubomír 

Prášil Vladimír 

Raczek Karel 

Sklenka Miloš, Bc. 

Hosté: 

Flora Petr, Ing. 

Buryánková Lenka, DiS. 

Holubová Romana, Mgr. 

Konečný Václav, Ing. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Program na podporu sportovní činnosti v Olomouckém kraji v roce 2023, DT2 
Podpora přípravy dětí a mládeže na vrcholový sport – vyhodnocení 

3. Program na podporu sportovní činnosti v Olomouckém kraji v roce 2023, DT1 
Podpora celoroční sportovní činnosti – vyhodnocení 

4. Různé 

5. Diskuze a závěr.   
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Zápis: 

1. Zahájení. 

Jednání Komise pro mládež a sport (dále jen komise) zahájil předseda komise PharmDr. 
Robert Šrejma. Přivítal všechny přitomné členy komise a přítomné zástupce OSKPP. 

Seznámil přítomné s programem jednání. Navrhl změnit pořadí projednání bodů. Jako první 
navrhl projednat bod Program na podporu sportovní činnosti v Olomouckém kraji v roce 2023, 
DT2 Podpora přípravy dětí a mládeže na vrcholový sport – vyhodnocení a poté jako druhý 
Program na podporu sportovní činnosti v Olomouckém kraji v roce 2023, DT1 Podpora 
celoroční sportovní činnosti – vyhodnocení. Současně požádal o případné další doplnění  
a nechal o programu hlasovat.  

Návrh na usnesení: 

Komise schvaluje Program jednání Komise pro mládež a sport ze  
dne 29. 11. 2022. 

Pro:  13 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

2. Program na podporu sportovní činnosti v Olomouckém kraji v roce 2023, DT2 
Podpora přípravy dětí a mládeže na vrcholový sport – vyhodnocení 

Předseda komise PharmDr. Robert Šrejma předal slovo tajemníkovi komise Mgr. Švecovi, 
který podal krátký komentář k vyhodnocenému DP. 

Předseda vyzval přítomné k diskuzi. 

Během diskuze mj. zaznělo: 

 návrh ponížit výši dotace u žádosti č. 11 BCM Orli Prostějov, spolek o 50 000 Kč (z 1 
mil. Kč na 950 000 Kč), 

 návrh ponížit výši dotace u žádosti č. 16 Tenisový klub Prostějov, spolek o 50 000 Kč 
(z 2,2 mil. Kč na 2,15 mil. Kč), 

 návrh ponížit výši dotace u žádosti č. 5 HC ZUBR Přerov z.s. o 150 000 Kč (z 1,1 mil. 
Kč na 950 000 Kč),  

 návrh zvýšit dotaci u žádosti č. 28 Hokejový klub Mladí Draci Šumperk z.s. o 200 000 
Kč (z 500 000 Kč na 700 000 Kč), 

 návrh zvýšit dotaci u žádosti č. 30 Házenkářská Akademie Olomouckého kraje z.s.  
o 50 000 Kč (ze 100 000 Kč na 150 000 Kč). 

 naopak za protinávrhem stojí (např. pan Lysek, Bílý, Matyášek) 

Návrh usnesení u Programu na podporu sportovní činnosti, DT2 Popodra přípravy dětí a 
mládeže na vrcholový sport – vyhodnocení: 

d o p o r u č u j e  

schválit výši dotací u navrhovaných žádostí dle tabulky přijatých žádostí 

Výsledek hlasování: Pro/12, Proti/0, Zdržel se/1 

d o p o r u č u j e  

vzít na vědomí informaci o žádostech dle tabulky přijatých žádostí, které byly pro nesplnění 
podmínek vyřazeny 

Výsledek hlasování: Pro/13, Proti/0, Zdržel se/0 

Usnesení prošlo. 
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3. Program na podporu sportovní činnosti v Olomouckém kraji v roce 2023, DT1 
Podpora celoroční sportovní činnosti – vyhodnocení 

Předseda komise PharmDr. Robert Šrejma předal slovo slovo administrátorce Lence 
Buryánkové, která podala krátký komentář k vyhodnocenému DP. 

Předseda vyzval přítomné k diskuzi. 

Během diskuze mj. zaznělo: 

 v TAB „návrh komise“ jsou některé žádosti přefinancovány a některé nedofinancované, 

 TAB „návrh komise“ vychází z bodů a výše návrhů vychází z přepočtu vzorcem, 

 TAB „návrh komise“ byla zaslána členům komise pozdě, 

 filosofie založená pouze na bodech je špatně, chybí „citový“ přístup, 

 výhrady k zobrazené výši „Celkové náklady realizovaného projektu“, 

 u některých žadatelů se shoduje požadovaná částka s hodnotou „Celkové náklady 
realizovaného projektu“, 

 u některých žadatelů zobrazená hodnota „Celkové náklady realizovaného projektu“ 
nepřesahuje výši 35 000 Kč, a to z důvodu, že žadatel požaduje dotaci bez své 
spoluúčasti. 

Pan Sklenka podal návrh na hlasování o TAB „návrh OSKPP“. 

Pan Bílý podal protinávrh na hlasování o TAB „návrh komise“. 

Předseda komise nechal hlasovat o TAB „návrh OSKPP“: 

Pro:   6 

Proti:   4 

Zdržel se:  4  

Návrh neprošel. 

Předseda komise nechal následně hlasovat o protinávrhu TAB „návrh komise“: 

Pro:   4 

Proti:   5 

Zdržel se:  5 

Nehlasoval/nepřipojen:  1 

Protinávrh neprošel. 

Na základě těchto dvou hlasování, kdy neprošel ani jeden návrh, došli členové komise 
k závěru, že další hlasování je již zbytečné.  

K hlasování usnesení u bodu Programu na podporu sportovní činnosti v Olomouckém kraji 
v roce 2023, DT1 Podpora celoroční sportovní činnosti – vyhodnocení na základě výše 
uvedeného tedy nedošlo. 

 

4. Různé a diskuze. 

K další diskuzi již nedošlo. 

5. Závěr. 

Předseda komise uvedl, že o dalším termínu jednání komise budou členové komise včas 
informováni. 
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V Olomouci dne 30. 11. 2022 

………………………………. 
Pharm.Dr. Robert Šrejma 

předseda komise 
Přílohy:  Prezenční listina 


